



[LE TEXTE FRANÇAIS SUIT L'ANGLAIS](#)

Dear Winters College students,

We hope you have had a great winter term and congratulations to those of you who are done your exams and final assignments.

We wanted to update you on the new process to book rooms in Winters College that are available to Winters College-affiliated students and registered student organizations. Winters College-affiliated students are able to sign up to access the practice rooms only. Requests to use other spaces must come through Winters College-affiliated registered student organizations. To apply and use university space, student organizations are required to register annually with the Centre for Student Community and Leadership Development (SCLD) as per the [Regulation Regarding Student Organizations](#). See below for details and please book rooms through this process as of **Monday, May 1**.

1. Complete the [online form](#). If this is an event for a registered student organization, please submit your application for an [Office of Temporary Use of University Space \(TUUS\)](#) permit at least 10-15 business days prior to the event.
2. Once the TUUS permit is approved, you will receive a confirmation email, including details about key pick up or sign-in information for the room.

If you have any questions about the rooms or picking up the key, please connect with the SCLD team at sclد@yorku.ca. The SCLD team is available to students to help you get the most out of your university experience.

If your questions are related to your TUUS application, please contact TUUS directly at tuurso@yorku.ca.

Wishing you a wonderful summer and looking forward to an exciting fall ahead.

Dirk J. Rodricks, PhD
Director, Student Engagement
Division of Students

Chères étudiantes et chers étudiants du Winters College,

Nous espérons que vous avez passé un bon trimestre d'hiver et nous félicitons ceux et celles qui ont terminé leurs examens et remis leurs travaux finaux.

Nous voulions vous informer de la nouvelle procédure de réservation des salles du Winters College, disponibles pour les étudiants affiliés et les organisations étudiantes enregistrées. Les étudiants affiliés au Winters College peuvent s'inscrire pour accéder aux salles d'entraînement uniquement. Les demandes d'utilisation d'autres espaces doivent être présentées par des organisations étudiantes enregistrées affiliées au Winters College. Pour demander et utiliser des locaux universitaires, les organisations étudiantes doivent s'inscrire chaque année auprès du Centre pour le développement de la communauté étudiante et du leadership (SCLD), conformément au [Règlement relatif aux organisations étudiantes](#). Voir ci-dessous pour plus de détails et réserver les espaces par ce biais à partir du **lundi 1er mai**.

1. Remplir le [formulaire en ligne](#). S'il s'agit d'un événement organisé par une organisation étudiante enregistrée, veuillez soumettre votre demande de [permis d'utilisation temporaire des locaux universitaires \(TUUS\)](#) au moins 10 à 15 jours ouvrables avant l'événement.
2. Une fois le permis TUUS approuvé, vous recevrez un courriel de confirmation, contenant des informations sur le retrait des clés ou l'inscription dans la salle.

Si vous avez des questions concernant les espaces ou la remise des clés, veuillez contacter l'équipe du SCLD à sclld@yorku.ca. L'équipe du SCLD est à la disposition de la communauté étudiante pour les aider à profiter au maximum de leur expérience universitaire.

Si vos questions concernent votre demande TUUS, veuillez écrire directement à tuusrso@yorku.ca.

Nous vous souhaitons un bel été et nous avons hâte à l'automne.

Dirk J. Rodricks, Ph.D.
Directeur, engagement étudiant
Division des affaires étudiantes



[PRIVACY POLICY](#) | [VISIT WWW.YORKU.CA](http://WWW.YORKU.CA)

This email was sent by: **York University, 4700 Keele Street, Toronto, Ontario M3J 1P3**